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Írásbeli kérdé s

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok feltenn i
Varga Mihály nemzetgazdasági Miniszter Urhoz :

„Kíván, illetve tud-e a Kormány a jelenleginél több forrást biztosítani anna k
érdekében, hogy a „bulinegyedben” lakók hétköznapjai és hétvégéi élhet őbbek

legyenek?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A K/17104. számú írásbeli kérdésemre adott válaszát, tisztelettel és köszönettel megkaptam, amel y
azt gondolom, hogy nem elfogadható . A „bulinegyed” jelentős többletköltséget jelent a kerületnek ,
és a jelenlegi formában való működése, az ott lakók mindennapjait teszi tönkre . Ahhoz, hogy
csökkenteni lehessen a „bulinegyed” által okozott kárt, szükség van a Kormány anyag i
támogatására is . Több rendőrre, és takarításra lenne szükség, illetve számtalan olyan terület va n
még, ami szintén plusz bevételi forrást igényelne .

Tisztelt Miniszter Úr!

A"bulinegyed" által okozott károk kapcsán a következ ő kérdésem lenne Ön felé :

Kíván-e, illetve tud-e a Kormány a jelenleginél több forrást biztosítani annak érdekében ,
hogy a „bulinegyedben” lakók hétköznapjai, és hétvégéi élhet őbbek legyenek ?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2017 . szeptember 11 .

Dt. Oláh Lajos
Demokratikus Koalíció
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